

Mission Prayer Movement: United States of America
March 19, 2024

Updates & prayer points:

PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

National Security Advisor Jake Sullivan announced that the U.S. is providing an additional \$300 million in military aid to Ukraine. The “ad hoc” package is the 55th presidential drawdown and is being made through U.S. Army procurement savings. The move comes after U.S. intelligence officials assessed that Russia could begin to take the upper hand in the war with Ukraine if additional aid were not supplied.

Pray for the president and U.S. military and intelligence officials as they continue to evaluate the war and send aid to Ukraine.

PRAY FOR AMERICA’S RELATIONSHIP WITH ISRAEL:

Israeli Prime Minister Benjamin Netanyahu stated that President Biden had the wrong take on the situation after the U.S. president claimed that the prime minister was “hurting Israel more than helping Israel” in the war against Hamas. The prime minister stated, “If he meant by that, that I’m pursuing private policies against the wish of the majority of Israelis, and that this is hurting the interests of Israel then he’s wrong on both counts.”

Pray for U.S. and Israeli officials as they seek to gain the release of the remaining hostages held by Hamas.

PRAY FOR NEEDS ACROSS THE STATES

Arkansas Governor Sarah Sanders announced that the state is going to require state IDs to reflect the sex of individuals as stated on their birth certificates. This policy rescinds the previous allowance of an “X” designation on IDs rather than male or female.

Pray for state officials as they set policies for their states and address their residents’ concerns.

PRAY FOR AMERICA’S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

For wisdom for the president and secretary of state as they respond to unrest in Haiti and other nations.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for the members of Congress to be discerning in their oversight of federal agencies. Pray for congressional committees as they assess the measures and policies of executive branch agencies.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for the safety of Supreme Court justices and federal judges as threats to themselves and their families increase.

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教祈禱運動：美國
2022 年 3 月 19 日

最新情況和祈禱事項：

祈禱烏克蘭戰爭結束

國家安全顧問傑克沙利文宣佈，美國將向烏克蘭追加提供3億美元的軍事援助。這項「臨時」計畫是第 55 次總統縮編，是透過美國陸軍採購節省來實施的。較早前，美國情報官員評估稱，如果不提供額外援助，俄羅斯可能會在與烏克蘭的戰爭中佔上風。

為總統以及美國軍方和情報官員祈禱，因為他們繼續評估戰爭並向烏克蘭提供援助。

為美國與以色列的關係禱告：

以色列總理本傑明·內塔尼亞胡表示，在美國總統聲稱總理在針對哈馬斯的戰爭中「傷害以色列多於幫助以色列」後，拜登總統對局勢的看法是錯誤的。總理表示，“如果他的意思是我正在違背大多數以色列人的意願推行私人政策，並且這損害了以色列的利益，那麼他在這兩方面都是錯誤的。”

為美國和以色列官員祈禱，他們正在尋求釋放哈馬斯扣押的其餘人質。

為各州的需要禱告

阿肯色州州長莎拉桑德斯宣布，該州將要求州身份證反映出出生證明上註明的個人性別。這項政策廢除了先前在身分證件上標註「X」而非男性或女性的規定。

為州官員禱告，因為他們為州制定政策並解決居民的擔憂。

為美國領導人祈禱::

行政部門：為總統及其政府祈禱

為總統和國務卿應對海地和其他國家的動亂賜下智慧。

立法部門：為國會參議員和代表祈禱

祈求國會議員能夠敏銳地監督聯邦機構。

為國會委員會祈禱，因為他們評估行政部門機構的措施和政策。

司法部門：為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為最高法院法官和聯邦法官的安全祈禱，因為他們及其家人面臨的威脅不斷增加。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>